
Půlročník

Jaké máme domácí úkoly?
Jak jsme se naladili na kempu?

ŘÍJEN 2023

VÝJEZDY
LIGOVÝCH TÝMŮ 
PO REPUBLICE!

Naši dravci se rozlétli do obou 
směrů. Jak si užili víkendy na 

neligových turnajích?

NA BRUSLÍCH
A V SÁLOVKÁCH

Jáchym z Brány jazyků zvládá 
skloubit oba hokejkové sporty. 

HURÁ DO SEZÓNY!

FLOBO NA 
SUPERFINÁLE!
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Vážení rodiče, milé děti,

nová sezóna, noví trenéři, to staré dobré Flobo. I tak by 
se dal označit vstup do školního roku s pořadovým 
číslem 14. Osobně se vždy těším na plnou halu na 
turnajích Flobo Academy Tour, které jsou setkáním 
všech našich členů. Letos na jednom z nich pro vás 
připravujeme novinku. Vyměňte herní plochu za 
tribunu a naopak. Přivítejte za bouřlivého potlesku 
první „Utkání rodičů“, které se bude konat v rámci 
dětského turnaje Academy XXVIII, 3. prosince, opět 
na TJ Pankrác.
Více informací vám přistane zavčas v emailové schránce.

Přeji vám hravý školní rok 2023/2024.

ŠIMON JIRÁČEK, PŘEDSEDA KLUBU Z ONLAJNU
JEŠTĚ BLÍŽE K NÁM

nej 2022/2023

10 000 4 900 1 800

nejčtenější články na webu

1. Sobotní kolotoč mladších žáků (mladší žáci) 
společně s Barevná vzpruha šedivého nedělního dopoledne (školní 
Academy)

2. 4 statečných (elévové)
3. Proč elévům aplaudovala celá milovická hala? (elévové)
4. Stříbrný zázrak na Moravě (elévové a mladší žáci)
5. Super víkend v Plzni s čtvrtfinálovou tečkou (elévové)

videa s nejvíce zhlédnutími

1. Mladší žáci v Milovicích 
    - FB - 10 000 zhlédnutí
2. Flobo na Superfinále 
    - FB - 4 900 zhlédnutí
3. Turnaj v Olomouci 
    - FB a IG - 1 800 zhlédnutí

zajímavosti
V nejvyšší špičce během září navštívilo náš web 1867 uživatelů. 
Nejvíce rodičů v sezóně navštívilo odkaz školy ZŠ Ústavní, a to téměř 
900. O stovku méně návštěv má ZŠ Jílovská a ZŠ V Rybníčkách.
Nejpopulárnějším příspěvkem byl florbal ve tmě na Ústavce, a to na obou 
sítích.

CO NÁS ČEKÁ? 2023/2024

PÁ 19.6. - Ne 22.6. - Víkendovka na Vltavě (všichni Flobo)  

NE 24.3. - Academy Tour XXX (školní týmy Academy)  
NE 28.1. - Academy Tour XXIX (školní týmy Academy)  
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Rozklikněte :) 

PŘEČÍST

PŘEČÍST

PŘEČÍST

PŘEČÍST

PŘEČÍST

PÁ 23.2. - Ne 25.2. - Víkendovka v Trutnově (všichni Flobo)  

NE 12.5. - Academy Tour XXXI (školní týmy Academy)  

NE 3.12. - Academy Tour XXVIII (školní týmy Academy)  

SO 25.11. - Ne 26.11. - Týmovka (ligové týmy)   

  

březen / duben 2024 - Jarní Týmovka (ligové týmy)   

  

NE 14.4. - Superfinále florbalu 2024 (ligové týmy)   

  

květen 2024 - Junior Fat Pipe Open (elévové)   

  

PÁ 24.5. - NE 26.5. - Nisa Open (mladší žáci)   

  

Turnaje Academy

Víkendovky

Týmové akce ligových týmů

Flobo kemp 2024 PO 26.8. - PÁ 30.8. (všichni Flobo) 

  

PŘEČÍST

https://www.facebook.com/reel/5982004611857273
https://www.facebook.com/reel/3075852509390812
https://www.facebook.com/reel/557042109532768
https://www.facebook.com/reel/5982004611857273
https://www.facebook.com/reel/3075852509390812
https://www.facebook.com/reel/557042109532768
http://www.flobo.cz/novinky/2022/11/16/turnaj-academy-tour-xiv-barevn-vzpruha-edivho-nedlnho-dopoledne
http://www.flobo.cz/novinky/2022/11/16/turnaj-academy-tour-xiv-barevn-vzpruha-edivho-nedlnho-dopoledne
http://www.flobo.cz/novinky/2022/11/16/turnaj-academy-tour-xiv-barevn-vzpruha-edivho-nedlnho-dopoledne
http://www.flobo.cz/novinky/2022/12/11/4-statench
http://www.flobo.cz/novinky/2022/12/11/4-statench
http://www.flobo.cz/novinky/2022/12/11/4-statench
http://www.flobo.cz/novinky/2022/11/5/pro-elvm-aplaudovala-cel-milovick-hala
http://www.flobo.cz/novinky/2022/11/5/pro-elvm-aplaudovala-cel-milovick-hala
http://www.flobo.cz/novinky/2022/11/5/pro-elvm-aplaudovala-cel-milovick-hala
http://www.flobo.cz/novinky/2023/2/20/stbrn-zzrak-na-morav
http://www.flobo.cz/novinky/2023/2/20/stbrn-zzrak-na-morav
http://www.flobo.cz/novinky/2023/2/20/stbrn-zzrak-na-morav
http://www.flobo.cz/novinky/2023/5/21/pardn-vkend-v-plzni-s-tvrtfinlovou-tekou
http://www.flobo.cz/novinky/2023/5/21/pardn-vkend-v-plzni-s-tvrtfinlovou-tekou
http://www.flobo.cz/novinky/2023/5/21/pardn-vkend-v-plzni-s-tvrtfinlovou-tekou
http://www.flobo.cz/novinky/2023/3/18/sobotn-koloto-mladch-k
http://www.flobo.cz/novinky/2023/3/18/sobotn-koloto-mladch-k
http://www.flobo.cz/novinky/2023/3/18/sobotn-koloto-mladch-k


65

od PO 2.10. 2023

zpátky
na

florbal!

www.flobo.cz

Rozklikněte :) 

ZŠ BRÁNA JAZYKŮ

V SEZÓNĚ 2023-2024

PO 15:00 - 16:00
ST 15:00 - 16:00 

KDE A KDY TRÉNUJEME?

1.-2. TŘÍDA

PO 16:00 - 17:00 
ST 16:00 - 17:00 

3.-5. TŘÍDA

ZŠ ELIJÁŠ

ÚT 14:15 - 15:151.-5. TŘÍDA

ZŠ HOSTIVAŘ

ÚT 13:30 - 14:301.-2. TŘÍDA

ÚT 14:30 - 15:303.-5. TŘÍDA

ZŠ JÍLOVSKÁ

ÚT 16:00 - 17:301.-2. TŘÍDA

ZŠ K MILÍČOVU

PÁ 15:00 - 16:001.-2. TŘÍDA

PÁ 16:00 - 17:003.-5. TŘÍDA

ZŠ ÚSTAVNÍ

PO 15:45 - 16:45
ČT 16:45 - 17:45

PŘÍPRAVKA

PO 16:30 - 17:45 
ČT 17:30 - 18:45

ELÉVOVÉ

PO 17:45 - 19:00
ČT 18:30 - 19:30 

ML. ŽÁCI

ZŠ V RYBNÍČKÁCH

PO 14:30 - 16:001.-5. TŘÍDA

PO 16:00 - 17:30ML. ŽÁCI

ZŠ VERONSKÉ NÁMĚSTÍ

PO 14:00 - 15:301.-5. TŘÍDA

ČT 17:35 - 18:35*
*ZŠ Solidarita

ZŠ Ústavní

ZŠ Brána jazyků

ZŠ V Rybníčkách

ZŠ Hostivař

ZŠ K Milíčovu
ZŠ Jílovská

ZŠ Veronské náměstí

ZŠ Elijáš

Bohnice

Strašnice

Hostivař

Michle

Braník

Lhotka

Háje

Nové
Město

H.
Měcholupy

ZŠ Solidarita

kde trénujeme?

http://www.flobo.cz
http://www.flobo.cz


Z ACADEMY ŠKOL
NAŠE DOMÁCÍ ÚKOLY :)
Holky a kluci, dámy a pánové, všechny duše s Flobem souznící.
S příchodem září se do života školáků vrací řád a povinnosti. Přestože to budou 
oni, komu učitelé zadají domácí úkoly, rádi bychom si jeden veřejný zadali také 
my: 

Flobo je v centru města korunním princem. Jsme totiž jediní, kdo se 
v místních podmínkách daných stářím budovy pouští do kolektivní 
sportovní hry normálně vyžadující mnohem více prostoru. 

DÚ:  Nesmíme se nechat omezovat nedostatkem prostoru 
a vynahrazovat limity bohatou fantazií a kreativitou.

zš brána jazyků

87

s námi od 2015

Sama vedoucí místní družiny, paní Slamková, přiznává, že tamní školu 
doslova zachvátila florbalová mánie. Venkovní areál disponuje 
florbalovým hřištěm a není prý dne, kdy by se tam nesváděla řada 
napínavých klání. 

DÚ: Naším úkolem je dále sportovní vášeň přiživovat a naučit holky 
a kluky nové fígle, kterými se budou moct blýsknout před ostatními. 

ŠÉFTRENÉR VAŠEK PECHMAN

s námi od 2016zš elijáš

Stejně, jako je škola na Kozinově náměstí v případě dívek 
neodmyslitelně spojena s gymnastikou, stal se florbal výraznou 
doménou klučičího odpoledního volnočasového programu.
Na Hostivaři začínají tréninky ze všech nejdřív, a tak se alespoň krátí 
doba netrpělivého čekání po obědě. 

DÚ: Chceme letos, stejně jako každý rok, uspokojit pokud možno všechny 
zájemce, kteří se rozhodnou bavit hrou s děrovaným míčkem.

zš hostivařs námi od 2018

Minulý rok se na Jílovské konečně podařilo navázat pevné vztahy 
s vedením. 

DÚ: Tím, že jsme se zařadili mezi skupinu školou podporovaných 
kroužků, máme skvělou příležitost formovat další ikonické party. 
Protože minimálně jedno nezapomenutelné družstvo jsme při jeho 
prvních sportovních krůčcích doprovázeli neuvěřitelných 6 let.

s námi od 2016zš jílovská

Flobo má za sebou na Milíčově sice první sezónu vedení tréninků, 
ale díky plynulému pokračování ve stopách předchůdců se klub rozrostl 
o 40 plnohodnotných členů. 

DÚ: V podobném rozpoložení chceme setrvat i nadále. Určitě máme 
koho oslovovat, protože v každém ročníku má škola hned 6 tříd. 

Chystáme se vnášet do velké organizace prvky rodinného fungování.

zš k milíčovus námi od 2022

Vlajková loď oddílu pluje neohroženě vstříc netušeným možnostem. 
Od nejmladší kategorie se děti připravují na pozdější soutěžní 
zapojení, to vše hravou formou a s ohledem na to, aby florbal zůstal 
hlavně oblíbenou kratochvílí. Leckterý mládežnický kolektiv by nám 
mohl závidět soudržnost všech tří skupin. 

DÚ: Nezbývá, než vyhlížet plody poctivé práce.

s námi od 2009zš ústavní

Druhý čerstvý přírůstek do Flobo rodiny po celý uplynulý školní rok 
prosperoval a sílil. Kdyby nebyly všechny tři tělocvičny na Veronském 
náměstí beznadějně zaplněné, troufli bychom si na přidání dalšího 
tréninku. 

DÚ: Nyní se budeme soustředit na hledání vhodného obsahu pro celý 
první stupeň, který má otevřený společný tréninkový blok.

zš veronské náměstís námi od 2022

s námi od 2017zš v rybníčkách

Rybníčky nyní dopisují jednu z nejvýraznějších kapitol 
dosavadního příběhu. Parta prvňáčků se nejprve přeměnila 
ve fialové komando řádící na turnajích Academy Tour, postupem 
času tvořili kluci jádro všech dalších nadstavbových akcí, až 
si nakonec bez nich nedovedeme současný ligový celek 
mladších žáků vůbec představit. 

DÚ: Úkol je jasný - pečovat o cestu, která je zároveň cílem, i s další generací.

Víte, co znamená název klubu Flobo?
Flobo vzniklo spojením dvou slov: Florbal Bohnice. 
V Bohnicích jsme roku 2009 začínali, ZŠ Ústavní je tak naší úplně první 
školou. Oranžoví jsou také pravidelnými účastníky ligových soutěží.



Z LIGOVÝCH TÝMŮ
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Elévové a mladší žáci mají za sebou bohatou sezónu 2022/23. Protože 
jsme se ani zdaleka neomezili pouze na deset ligových turnajů, ale chtěli 
jsme rozvíjet nesčetně dalších dovedností a užít si společně co nejvíce. 
Sezónu jsme odstartovali Flobo kempem, uspořádali jsme turnaje s rodiči, 
zablbli jsme na laser game, vyzkoušeli spoustu atrakcí na Matějské. 
Zlatými hřeby byly účasti na třech neligových turnajích, kdy jsme navštívili 
Olomouc, Plzeň a Hradec Králové. Obě kategorie si tak přišly na své
a zanechaly ve Flobo kronice nezapomenutelnou stopu. My všem 
děkujeme za to, že se na ní podíleli. Většina z našich dvou part zůstane 
pro příští sezónu pohromadě a my se moc těšíme na to, co nám ještě ukáže. 

ELÉVOVÉ 
Naši nejmladší v první polovině sezóny 
bojovali hlavně s velkou nemocností. 
Několik turnajů jsme museli zvládnout 
v menším počtu, i přes to se nám dařilo 
přivážet body a několikrát jsme 
skončili dokonce druzí. Ve čtyřech 
hráčích jsme si v Milovicích dokonce 
vyzkoušeli vyšší koš. Po novém roce 
sice nastal krátkodobý herní útlum, 
avšak poté jsme se rychle nejen 
že vrátili na vítěznou vlnu, ale podařilo 
se nám na posledních chvíli celý turnaj 
vyhrát a postoupit v předposledním 
kole znovu do vyššího koše. Kluci 
a holky vzali závěrečnou výzvu velmi 
vážně, do Petrovic dorazili v plném 
počtu 14 hráčů, do turnaje vlétli jak 
tornádo a v posledním zápase bojovali 
po třech výhrách o celkový triumf. Ten 
se bohužel nekonal, i tak ale naši 
bojovníci udělali za ligovou sezónou tu 
nejlepší možnou tečku a mohli se tak 
těšit na velké neligové finále v Plzni.
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MLADŠÍ ŽÁCI
Tým černých dravců byl během sezóny složen ze tří škol, nicméně časem to 
na hřišti stejně nikdo nepoznal. Partu se povedlo i díky týmovým aktivitám 
stmelit, rozdíly v předváděné hře byly časem jednoznačně viditelné. 
Protože ligu mladších žáků 3+1 nehraje tolik týmů, během sezóny se naši 
dravci měli možnost potkat s valnou většinou celků bez ohledu na to, zda 
hrají první nebo čtvrtý koš. Na výsledcích se to nijak zvlášť neprojevilo. 
Oproti minulé sezóně jsme začali vozit body pravidelněji. Turnaj se nám 
žádný vyhrát nepodařilo, občas ale chybělo málo. I přes to si celé sezónní 
vystoupení naši bojovníci užili a trenéři s nimi. Kluci a holky mají obrovskou 
touhu vyhrávat a pořádnou dávku sebereflexe, což jim určitě pomůže 
do budoucna. 

VÝHLED DO NOVÉ SEZÓNY 23/24
Oba týmy toho stihly během sezóny spoustu. Nejen díky ligovým turnajům, 
ale i dalším týmovým akcím se posunuly nejen po florbalové a sportovní 
stránce, ale i po týmové. Nejdůležitější je, že tu jiskru v oku jsme snad 
zažehli všem a můžeme se tak těšit na další pokračování, které by mělo být 
ještě o něco větší :) Čeká nás spousta novinek. Tahle parta nám ještě ukáže 
a my se na to těšíme ;) 



FLOBO NA SUPERFINÁLE FLORBALU 2023
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Více jak dvacetičlenná Flobo družina se 
sešla v nedělní dubnové ráno před největší 
sportovní arénou v Česku. Naši účastníci, 
kteří plní očekávání u hokejových soch 
dojídali vydatné snídaně, aby odsunuli 
návštěvu fastfoodových stánků na co 
nejpozději, se za chvíli vydali prozkoumat 
tajemství turniketů. Poté, co všichni 
pochopili, že své cennosti odložené 
do košíku jedoucího vedle turniketu 
si opravdu berou s sebou, jsme se vydali 
téměř obsadit naše dvě řady, připraveni 
držet palce středoškolským účastníkům 
svých finále. 

Zatímco v těchto dvou dopoledních zápasech 
si žádný z týmů přízeň našich nevybojoval (kromě 
Toma, který fandil svému gymplu) a fandilo 
se hlavně dobrému florbalu, ve finále extraligy 
žen jsme drželi palce modrým Vítkovicím 
a v superfinále mužů měl naši mohutnou podporu 
Tatran. V obou případech zvítězili “naši”, 
superfinále tak vlastně po sportovní stránce ani 
nemohlo dopadnout lépe. 

Doprovodný program byl bohatý, získali 
jsme podpisy na autogramiádách, měli 
jsme možnost zastřílet si na branku, vyfotili 
jsme se v soutěži o billboard a v průběhu 
zápasu jsme se bavili výjevy na mediální 
kostce. Naši Flobáci celý velký florbalový 
den prožívali a bylo vidět, že jejich srdce 
bije z nemalé části pro florbal, ale hlavně 
pro své spoluhráče, se kterými celý čas 
strávili. 
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MLADŠÍ ŽÁCI NA MATĚJSKÉ
Mladší žáci zakončili sezónu na Matějské 
pouti. Ten den nám vyšlo úplně všechno, 
až na výsledky na turnaji, který jsme 
absolvovali před tím :) Po společném obědě 
j s m e  s e  v y d a l i  p ro z ko u m at  j e d n u 
z největších a nejstarších událostí 
v republice. Sice byl březen ale bylo hezky, 
tudíž měly stejný nápad další tisíce lidí. 
Ani davy nám však zážitek nezkazily. 
Čtyři hodiny nabité dobrodružstvím neměly 
chybu. Naši dravci si zablbli na autodromu, 
několika horských drahách,  projel i 
se ve strašidelném domě, zastří leli 
si vzduchovkou, ale hlavně se ani nebáli 
vyzkoušet ty největší a nejproslulejší 
holandské atrakce. Někteří vlastně strávili 
na místě velkou porci času desítky metrů ve vzduchu nebo hlavou dolů, 
klobouk dolů. Možností bylo tolik, až se nám z toho točila hlava :) Den jsme 
si užili, na dopolední turnaj jsme zapomněli a naši dravci si takovou 
týmovou akci za snahu během sezóny naprosto zasloužili. 

UKONČENÍ SEZÓNY NA 
ÚSTAVCE S RODIČI
Na ZŠ Ústavní se ve čtvrteční 
č e r v n ov ý  ve č e r  p ro h á n ě l o 
s florbalkou více jak 50 rodičů 
a dětí. Přihlížející diváci z řad 
nehrajících dotvářeli skvělou 
atmosféru. I přes to, že na venkovním hřišti panovaly vysoké letní 
teploty,naši účastníci podali parádní výkony. Již tradičně počtem 
převyšovali tátové, klobouk dolů všem maminkám, které se nebály vlétnout 
na hřiště. Po velmi nepříjemné nemoci jsme na hřišti znovu uvítali Ondru, 
byla radost ho po několika měsících znovu vidět hrát s florbalkou. Rozlučku 
si vytyčil jako jeden z cílů jeho velkého boje, a tak to má být. Pro několik 
hráčů se jednalo o poslední akci před přestupem do starší kategorie do 
jiných týmů. 
Naše oranžová parta tak uzavřela poslední kapitolou bohatou kroniku 
22/23 příjemným společným podvečerem :)



ROZHOVOR
HOKEJISTA S FLORBALKOU
Odborníci se shodují na tom, že je mnohem lepší, když si v dětství vyzkoušíme 
různé sporty, protože ranná specializace nemusí vždy proběhnout dobře. 
Příkladem tohoto přístupu je ve Flobu spousta dětí. Jedním z nich je i náš Jáchym 
Krebs z Brány jazyků. Sportem číslo jedna je pro něj hokej, jednou týdně si však 
chodí zahrát i do našeho florbalového kroužku, účastní se turnajů Academy 
a letního kempu. V čem vidí pozitiva spojení obou sportů a proč se rozhodl i pro 
florbal? 

Jácho, víme o tobě, že jsi velkým 
sportovcem. 
Hýbu se a nenudím se u toho. Je to 
pěkná zábava a sranda. Sportujeme 
i  s  rodiči ,  chodíme s i  zahrát 
s florbalkama za barák na sportovní 
hřiště, jezdíme na kole, občas 
běháme, chodíme bruslit na veřejné 
bruslení.  

Proč jsi se rozhodl zrovna pro 
hokej?
Bavilo mě sledovat hokej v televizi, 
pa k  m i  táta  s e h n al  v y bave n í 
z náborové kolekce Pojď hrát hokej, 
zkusil jsem to na Spartě, poté jsem 
přestoupil do Hvězdy. Tam hraju 
doteď a baví mě to tam víc. Je tam 
lepší parta kluků, máme lepší trenéry 
a víc se tam dokážeme s klukama 
bavit. 

Co je podle tebe nejzajímavější 
na hokeji?
Bruslení, hokejky, míchání, střelba.
Nejvíc mě baví střelba, technika 
a přihrávky. Hraju pravé a levé křídlo. 
Zkoušel jsem i beka.

Jak často trénuješ?
Každý den, doma si ještě k tomu dělám 
kliky. Ve středu mám trénink od 6ti 
od rána, jinak vždy odpoledne po škole. 
Vždy hodinu.  Ve středu chodím 
na hodinu na florbal.

Jak tě napadlo ještě k tomu začít 
s florbalem?
Mám rád hokejky a to mají oba sporty 
společné. Je tam driblování, jak 
v hokeji. Jsou tam jiné brány a golmani 
se dokážou rychleji pohybovat. Hokej 
mě baví víc, ale je to tak nějak nastejno. 
Nedělám v tom moc rozdíl. 

Myslíš si, že je lepší, když děláš víc 
sportů?
Mám díky tomu vlastně tři party, dvě 
ve sportu a jednu ve škole.

S Flobem jsi spjatý poměrně dost...
Hraju pravidelně turnaje Academy, jen 
jednou jsem chyběl.  Chtěl bych 
si i někdy zkusit neligové turnaje mimo 
Prahu, jako třeba Plzeň, kam jsem nejel, 
když jsem onemocněl. 

1413

Jak zvládáš vše časově skloubit?
H o ke j ové  zá pa sy  m á m e  v žd y 
v sobotu nebo neděli, o prázdninách 
jsou také vždycky. Máma s tátou 
vytváří víkendové plány. Máme třeba 
zápas, potom jedeme za babičkou 
a dědou, tam se projedeme na kole 
a jedeme zase domů. 

Od rodičů máš určitě plnou 
podporu, je to tak?
Máma s tátou mi zařídili, abych mohl 
hrát hokej, podporují mě v tom 
hodně, kupují mi hokejové nebo 
florbalové vybavení. Díky nim mám 
i každou neděli navíc jeden trénink 
v Říčanech. Většinou se na mě chodí 
dívat, jak hraju.

Jaký je tvůj největší hokejový zážitek?
Když jsme hráli se silnými Poděbrady 
a povedlo se mi dát dva góly. Potom když 
jsme hráli teď  v létě v Itálii.

Komu v hokeji fandíš? :)
Když hraje Sparta proti Slavii tak 
Spartě, protože mi přijde silnější, 
ale jinak obecně Třinci. Mými oblíbenci 
jsou David Pastrňák, Jaromír Jágr 
a Tomáš Plekanec. Pastrňák dává dobrý 
góly a baví mě ho sledovat.

Přemýšlíš už o tom, jestli bys chtěl 
v budoucnu  hrát profesionálně?
Ještě uvidím, jak to půjde, ale rád bych.

Díky Jášo, ať máš z hokeje i florbalu 
takovou radost i nadále :) 



POHLEDEM OBJEKTIVU 
JEDENÁCTÉ ZAKONČENÍ LETNÍCH PRÁZDNIN

FLOBO KEMP 23
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DALŠÍ FOTOGRAFIE

Rozklikněte :) 

http://www.flobo.cz/galerie/2023/9/3/t3wozhoyckt2a058p6tgl2vp5d4ypp
http://www.flobo.cz/galerie/2023/9/3/t3wozhoyckt2a058p6tgl2vp5d4ypp
http://www.flobo.cz/galerie/2023/9/3/t3wozhoyckt2a058p6tgl2vp5d4ypp


ELÉVOVÉ ŘÁDILI 
V PLZNI!
PLZEŇ / Elévové se v květnu dočkali 
svého prvního samostatného výjezdu 
mimo hlavní město. Cílovou destinací 
našich nejmladších byla Plzeň. 
Výpravu na západ tvořilo devět 
bojovníků ze tří škol, z nichž hned pro 
tři se jednalo o vůbec první životní 
turnaj. Celý víkend jsme si jeli hlavně 
užít a oslavit úspěšnou sezónu. 

Sobotní den jsme měli stejně nabitý, 
jako nedělní. Jakmile jsme se ubytovali, 
vydali jsme se směr Techmania. Díky 
obrovskému množství atrakcí se náš tým 
úspěšně zabavil na celé odpoledne 
a bylo velmi těžké všechny dostat 
z centra před zavíračkou. Vyzkoušeli 
jsme si třeba vybíjenou s virtuálními 

postavičkami, nakloněnou rovinu, předpověď počasí, bagrování, rýžování 
zlata nebo měření rychlosti běhu. To ještě nikdo z aktérů netušil, že nás 
čeká ještě večerní florbalový trénink a taktická porada. Po večerce tak 
všichni padli do svých postelí a do rána jsme o nikom nevěděli :) 

Nedělní turnaj jsme začali na výbornou. První zápasy v sezóně často 
prospíme, tentokrát však náš energický 
nástup schytala FBŠ Plzeň a mohli jsme 
tak na úvod slavit  první úspěch 
a poměrně vysokou výhru. Další klání 
přišla v rychlém sledu. Skvěle technicky 
vybavený Tachov nám dělal velké 
problémy a zaslouženě zvítězil. V mírně 
vyhroceném utkání jsme poté zastavili 
rozjetý Králův Dvůr. 

V posledním skupinovém zápase jsme 
těsně o gól podlehli Rokycanům. Díky 
dvěma výhrám jsme se mohli těšit na 
čtvrtfinále B. Získali jsme však těžkého 
soupeře. S Gorilami Plzeň jsme relativně 
drželi krok. Bohužel se však už projevovala 
únava, soupeř byl technicky vyspělejší. 
Dotáhnout skóre se nám o dva góly 
nepovedlo, mohli jsme však být na celý tým 
pořádně pyšní. Tachov i Gorily nakonec 
celý turnaj opanovaly, Králův Dvůr se dostal do finále a my jsme se všemi 
drželi krok. 

Jak turnaj hodnotí naši hráči? 
N ej m l ad š í  ú čast n í k  Ríša  h raj e  te p r ve 
za přípravky, ale chytal a hrál naprosto parádně: 
„Nejvíc se mi líbilo chytání v bráně, oběd v KFC, 
večerní trénink a taktická porada. Už teď 
se těším na příští sezónu.” 

Pro Jáchyma se jednalo o první neligový turnaj: 
„Mysl ím si ,  že  nám to š lo  ve skupině, 
a i když jsme medaile nezískali, odvezeme 
si z turnaje zkušenosti a na dalším už to bude 
lepší. Play off byl vlastně úspěch. Líbilo se mi 
i město, Techmanie byla dobrá a i trolejbusy.”

Jak se líbil turnaj trenérovi Tomovi? „Jeli jsme 
do Plzně s cílem si to všechno hlavně užít 
a uzavřít společně sezónu. To se určitě povedlo, 

odvážíme si spoustu zážitků. Skvěle se nám povedl i turnaj, čtvrtfinále je 
úspěch, velmi si však ceníme zápasů ve skupině, které se nám povedly 
snad i více, jak v naší lize. Týmu moc děkuji za to, jak fungoval, trenérovi 
Ondrovi za pomoc s organizací. Jsem rád, že se víkend povedl a příště určitě 
podobnou akci zopakujeme :)”
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S1: FbŠ SLAVIA Plzeň Red    Flobo Praha1:6

S2: Flobo Praha    Florbal Tachov0:6

S3: T.B.C. Králův Dvůr    Flobo Praha2:4

S4: Flobo Praha   FBC ROKYCANY1:2 

ČF: Flobo Praha    Gorily Plzeň2:4



MLADŠÍ ŽÁCI 
NA VÝJEZDU V HRADCI
HRADEC KRÁLOVÉ / Mladší žáci strávili společný 
víkend v Hradci Králové. Cílem výjezdu, který 
bezprostředně navazoval na kemp, bylo si hlavně 
celou akci užít a zároveň pokusit se aplikovat herní 
prvky z předchozího týdenního snažení. Obě roviny 
jsme splnili. První, a tu hlavní, více, druhou, 
florbalovou trochu méně, ale ta si sedne v průběhu 
sezóny :) 

Přípravný turnaj jsme přijeli odehrát vůbec poprvé. 
Někteří hráči nervózně přešlapovali již na společném 
srazu na nádraží. Poté, co jsme se ubytovali 
v soukromých “bytech”, jak naši účastníci nazvali 
buňky se samostatnými sociálkami, jsme zamířili 
do místního aquacentra. Po náročném týdnu bylo 
potřeba dostatečně zregenerovat. Kluci a Monča tak vyzkoušely masážní bazénky, 
vlnobití, 80m tobogán a příjemně unaveni jsme se tak vraceli na večerní týmovou 
poradu před turnajem. Masážní pistole byla v permanenci, všichni tak byli 
dostatečně připraveni vlétnout do nedělního hurikánu. 

Na Hradec Floorball Cupu jsme odehráli sedm utkání 
během několika hodin. Naši dravci se setkali jak 
s regionálními týmy, tak s těmi, které každoročně hrají 
mistrovství ČR žáků. Několik zápasů nám uteklo 
v samotném závěru, což je naše prokletí minulé sezóny, 
kterého bychom se rádi zbavili. Nejlepší utkání jsme 
odehráli s kvalitním Náchodem a Hradcem, naopak s těmi, 
které jsme mohli porazit, jsme zápas nezvládli. Našemu 
týmu nelze nic moc zásadního vytýkat. Na kempu jsme 
změnili rozestavění a zavedli do hry spoustu prvků, 
na které si teprve musí všichni zvyknout. Občas tak 
na hřišti vládl chaos, který zkrotíme až v průběhu příštích 
měsíců.

Konečné osmé místo není výhrou, ale o tu ani nešlo. Hlavní je, že jsme položili 
základy, zahráli jsme si, vyzkoušeli jsme si spoustu nového. Naším největším 
vítězstvím je náš tým plný kluků a holek, kteří chtějí hrát, baví je to a je jen otázkou 

Velká pochvala patří Pájovi, který skvěle asistoval 
a poděkování Magdě za pomoc s dozorem. 

Turnaj pro nás zhodnotili kluci:

„Chtěli jsme si vyzkoušet nové taktiky a připravit 
se na ligu,” říká Břéťa. Ondra doplňuje, že bylo fajn 
si i po dlouhé době zahrát, vůbec nešlo o to, 
abychom vyhráli. 

„Sedm zápasů bylo náročných, na konci jsem už byl celkem unavenej a skóre tomu 
odpovídalo,” hodnotí Břéťa náročnost turnaje. Na tom se shodne s Ondrou, který 
má radši delší zápasy, ale v menším množství. 

Podle Břéti jsme hodně tahali míček po mantinelu, špatně jsme mířili a byl zmatek 
v rozestavění hráčů. Ondra přidává do výčtu špatné rozehrávky, vracení 
se do obrany a souhlasí s neúspěšností střelby. Naopak se podle něj nejvíc povedl 
zápas proti Náchodu, Hradci a Hořicím. Břéťa  je rád, že si vyzkoušel nové kličky. 
K hodnocení se přidává Jáchym, který vyzdvihuje zlepšení ve hře tělem, a to, 
že jsme na tento pokyn během hry mysleli. „Zbytečně jsme také nesólovali. Vzali 
jsme pozitivně to, že jsme celý turnaj prohráli.” Rudimu se líbila hra v posledních 
zápasech: „Šli jsme do nich se snahou vyhrát.” Ta nám podle něj na začátku 
chyběla. „Zkoušeli jsme si nahrávat, nesólovalo se tak často, věřili jsme si, hned 
jsme to nevzdali a šli jsme do všeho s odvahou.” Podle Ondry byl celý víkend super, 
těšil se na něj. „Akváč byl parádní a vyzkoušeli jsme si zase něco jinýho.” 

2019



DRAVCI V NOVÉM!
SJEDNOCENI V ČERNÉ A BÍLÉ

VÍKENDOVKY NA VLTAVĚ
ČERVNOVÁ PLAVBA FLOBÁKŮ

Opakovaný vtip sice přestává býti vtipem, ale kdo by nechtěl znovu zažít tak 
unikátní záležitost, jako jsou Flobo rafty na Vltavě. Ke stejnému závěru dospělo 
také 12 plavčíků, takže si tři ostřílení kapitáni mohli namíchat nové se známými 
tvářemi do posádek a vyrazit vstříc dalšímu dobrodružství. Největší kouzlo řeky 
spočívá v tom, že se vodáci naladí na její rytmus. Občas se nechávají líně unášet, 
někdy naopak dají volný průchod živelnosti. A to vše v harmonii s přírodou 
a pocitem, že samotná cesta může být cíl. Osa Vyšši Brod - Náhořany - Český 
Krumlov nabídla nespočet námořních bitev i závodů pětiveslic. Na souši byl 
v permanenci fotbalový míč a karty. Zvládli jsme si připravit večeři na ohni i obsadit 
společné tee-pee k přenocování. Do programu se vešla i procházka na území 
světového kulturního děditství. Jednoduše tři dny nabité k prasknutí. 

Další výjezd s přespáním čeká Flobáky v rámci zimních Víkendovek v termínu 
23.2.-25.2. Na Vltavu se chystáme znovu  Buďte u toho s námi!  19.6. - 22.6.

Ligové týmy představily nové dresy, kterým dominuje klubové logo a mapa 
hlavního města v pozadí. Černou barvou sjednocujeme dvě školy, které tvoří tým 
mladších žáků a zároveň odlišujeme závoďáky od Academy složky. Protože Flobo 
tvoří hned několik Academy škol, symbolicky byly přidány jejich půdorysy 
do mapy. Naši hráči tak reprezentují celu velkou florbalovou pražskou rodinu, ať už 
pojedou bojovat kamkoliv v republice :) 

Praha
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Přihlášky
Rozklikněte :) 

http://www.flobo.cz/vikendovky
http://www.flobo.cz/vikendovky
http://www.flobo.cz/vikendovky


Půlročník
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